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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoj u … Nr 8/05 z dnia  24 
sierpnia  2005 r  

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z realizacją inwestycji na terenie gminy. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  4 spośród 7 
osobowego składu  Komisji  co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji.   

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 
 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Radni nieobecni: Maria Drzazgowska, Jadwiga Fudala, Teresa Grzybowska. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
    

Przewodniczący  Komisji Bogdan śabiński   poddał pod 
głosowanie: 

 
 

Protokół Nr 7/2005 z dnia 14 czerwca  2005 r 
  

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 7/2005 bez uwag. 
 
 
 

Ad. 2.  Zapoznanie się z realizacją inwestycji na terenie gminy . 
 
 
 W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
 Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
 - przedstawił informację w zakresie inwestycji zrealizowanych, 

obecnie realizowanych  i do zrealizowania w 2005 r tj. 
 Zadania obecnie reali zowane to: 

1. Remiza straŜacka w MoŜdŜanowie (400.884,57 zł brutto) – 
termin oddania do uŜytku 24-10-2005 r 

 
2. Remont kapitalny mostu w Rowach  (238.006,65 brutto tyś zł) – 

termin oddania 15-10-2005 r 



- 4 – 
 
 

3. Budowa chodnika w Dębinie  (168.532,86 zł brutto  ) – termin 
oddania 31 -08-2005 r 

 
4. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej  w Przewłoce (169.126,15  zł 

brutto) – termin oddania 30-09-2005 
 

5. Modernizacja przychodni w Objeździe  (90.845,99 zł brutto) – 
termin zakończenia 15-09-2005 

 
6. Remont  modernizacja Świetlicy w MoŜdŜanowie (105.907,55 zł 

brutto) 
 

7. Modernizacja hydroforni w Machowinku  (131.796,74 brutto zł) 
– termin oddania 30-09-2005 

 
8. Modernizacja hydroforni w Osiekach Słupskich (148.231,10 zł 

brutto) – termin oddania 30-09-2005 
 
Zadania wykonane – rozstrzygnięte przetargami 
 
1. Przygotowanie działek do sprzedaŜy – Wodnica  (188.490 zł 

brutto) 
 
2. Oświetlenie drogowe ul. Wydmowej Małe Rowy (31.718,07  zł 

brutto) 
 

3. Przebudowa ul. Wczasowej w Rowach  (791.295,90 zł brutto) 
 
 
Ogółem zadania wykonane i  do wykonania wynoszą -  
1.673.539,68 zł brutto. 
 
 
Zadania do wykonania w 2005 roku ujęte w wieloletnim planie 
inwestycyjnym 
 

1. Kanalizacja sanitarna grawitacyjno  tłoczna w Dębinie . Na 
razie nie będzie realizacji. Jak będą środki to wówczas zadanie 
będzie realizowane. 
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2. Sieć wodociągowa i kanalizacja sanitarna w Rowach . Zadanie 
jest w trakcie realizacji 

 
3. Sieć wodociągowa i kanalizacyjna w m. Przewłoka  IV. 

Obecnie jest ogłoszony przetarg  i przystąpimy do realizacji 
zgodnie z podjętą uchwałą Rady  

 
4. Oświetlenie drogowe w m.  Radwanki.  Zadanie do realizacji 

w 2006 r. 
 

5. Oświetlenie drogowe Ustka – Przewłoka etap I. – realizacja w 
2006 r 

 
6. Oświetlenie drogowe Ustka – Przewłoka etap II – realizacja 

2006r  
 

7. Oświetlenie drogowe Ustka – Przewłoka etap III ( ścieŜka 
rowerowa) – realizacja 2006/ 2007  r 

 
8. Za tydzień będzie rozstrzygnięty przetarg – przebudowa 

nawierzchni ul. Wczasowej w Rowach 
 

9. Został rozstrzygnięty przetarg na budowę chodnika w 
Bałamątku. Koszt był 211 tyś zł. Wgrała Firma WALDEX za 
kwotę 207 tyś zł. W pierwszej kolejności przystąpimy do 
budowy chodnika od wsi Objazda do Ośrodka Zdrowia w 
Bałamątku, a później nastąpi realizacja  następnego etapu 
budowy chodnika 

 
10. Budowa drogi w Grabnie. Nie otrzymaliśmy środków 

pomocowych i nie będzie realizacji w tym roku. Zadanie to 
zostanie ujęte do planu na rok 2006 

 
11. Budowa drogi w MoŜdŜanowie  . Nie otrzymaliśmy środków 

na ten cel i zadanie to ujmiemy do planu na 2006 r. 
 

12. Budowa ciągu pieszo- rowerowego w Przewłoce  etap I (od 
wsi Przewłoka do ul. Słowackiego wraz z odwodnieniem). 
Zadanie przed przetargiem. 
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13. Budowa ciągu pieszo - rowerowego etap II  (od ul. 
Słowackiego do Armii Krajowej)  – zadanie  do realizacji na 
lata 2006/2007 

 
14. Budowa sieci wodociągowej wraz ze stacją uzdatniania wody 

w Przewłoce IV . Zadanie będzie realizowane w latach 
2006/2007. 

 
15. Budowa kanalizacji sanitarnej w Przewłoka IV – ujęta do 

realizacji na rok 2006 
 

16. Z uwagi na to, iŜ nie otrzymaliśmy środków  z Urzędu 
Marszałkowskiego na zadania : Świetlica Wiejska w Gąbinie 
oraz   szatnia sportowa  w Peplinie będziemy realizować z 
własnych środków.. W następnym tygodniu po uprzednim 
potwierdzeniu Marszałka o przyznanych  środkach zostanie 
ogłoszony przetarg na budowę świetlicy wiejskiej w 
Charnowie 

 
17. Po wielkich trudnościach otrzymaliśmy prawo dysponowania 

terenem AWRSP – właściciela  na wykonanie remontu 
świetlicy wiejskiej w Duninowie . Sprawa przejęcia tego 
terenu przez gminę będzie załatwiona w terminie późniejszym.  
W związku z powyŜszym zostanie ogłoszony przetarg na 
realizacje tego zadania. 

 
18. Trwają prace przygotowawcze na etapie projektowym – 

budowa hali sportowej przy SP w Zaleskich. W najbliŜszym 
czasie będzie ogłoszony przetarg. 

 
19. W trakcie przygotowania jest dokumentacja na remont 

Świetlicy w Niestkowie (ocieplenie i wymiana dachu). 
Przygotowanie dokumentacji przetargowej IV kw. br -   
realizacja w 2006 r 
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20. W IV kw  2005 r zostanie rozpoczęta procedura 
przygotowania  proj. kanalizacji sanitarnej w m. Zaleskie, 
Starkowo i Machowino 

 
 
W 2005 r na inwestycje, będzie wydatkowana  łącznie 
kwota  ok. 3,5 mln zł.  
 

 
 

Członek Komisji Piotr Czerwonka 
- oświetlenie w Radwankach – w 2004 r miał być wykonany projekt 
tego oświetlenia  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- proponuje przyjąć  postawiony problem jako informację . Na 
dzisiaj problemu tego nie da się rozwiązać inaczej jak został 
przedstawiony przez pana Wójta . Proponuję następujący zapis tj 
realizacja zadania oświetlenia w Radwankach winna się odbywać 
zgodnie z planem w latach 2005/2006.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   
stanowisko jak wyŜej. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję następujące stanowisko tj. Komisja przyjęła do 
wiadomości przedstawioną informację przez Pana Wójta w spr. 
realizacji inwestycji – zadań, które zostały wykonane i zadań, które są  
przewidziane  do realizacji 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
  

Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  
 

Komisja przyjęła  do wiadomości : 
 
 

1. Pismo RIO w Gdańsku w spr. opinii w zakresie  zawarcia 
porozumienia z samorządem województwa dot. realizacji 
zadania z zakresu zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia 
ścieków 

 
 

Przewodniczący Komisj i  Bogdan śabiński 
- przedstawił treść pism skierowanych przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
 
 

Gimnazjum im. gen.  Mar iusza Zaruskiego w Ustce 
 - dot. podjęcia uchwały w spr. przyznania stypendium wybitnie 

uzdolnionemu plastycznie uczniowi Michałowi Gielar 
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 Komisja popiera stanowisko Komisji Edukacji tj. Komisja 

widzi potrzebę pomocy  w zakresie rozwoju talentu 
artystycznego (malarstwo) mieszkańca naszej gminy 
poprzez pomoc rzeczową polegającej na  zakupie 
materiałów malarskich , pokrycia kosztów wyjazdu na 
warsztaty twórców, plenery malarsk ie itp. poprzez 
instytucję kultury tj. Gminy Ośrodek Kultury w Zaleskich.  

 
 Wskazana byłaby pomoc poprzez Gminną Bibliotekę 

Publiczną polegająca na  zakupie fachowej literatury dla 
Biblioteki i udostępnienia  w formie  wypoŜyczenia na 
szczególnych warunkach. 

 
 
  
 Przewodniczący Komisj i poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 

 
 
 
Proboszcz Parafii pw. Świętego Franciszka z AsyŜu w 
Wytownie  
- dot. dofinansowania w 2005 r kwoty w wysokości 7.000 zł prac 
remontowo – konserwatorskich zabytkowego Kościoła parafialnego 
w Wytownie oraz w kwocie 3.000 zł drugiej części renowacji 
zabytkowej XVII-wiecznej ambony. 
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Po rozpatrzeniu w/w wniosku Komisja popiera 
stanowisko Komisji Edukacji tj. 
 
W budŜecie gminy na 2005 rok nie ma zaplanowanych 
środków na w/w cel. Ponadto zwiększenie    dotacji w tym 
zakresie wymaga przeprowadzenia otwartego konkursu 
w trybie ustawy o działalności poŜytku publicznego i o 
wolontariacie co nie gwarantuje, Ŝe w/w Kościół  wygra 
ten konkurs. Wniosek moŜliwy do rozpatrzenia przy 
konstruowaniu budŜetu na 2006 rok. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
 
 
Rada Sołecka Objazda 
- dot. wykonania studni głębinowej w Objeździe (niesprawna 
hydrofornia) 

 
 

Komisja podtrzymuje swoje stanowisko z dnia 21 
stycznia 2004 r tj. pozytywnej opinii i potrzebie realizacji 
zadania – wykonania odwiertu studni w Objeździe. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 

 
 
 

Członek Komisji Piotr Czerwonka  
- wykonać  konserwację  rowu od ścieŜki rowerowej do rz. 
Orzechówki w m. Wytowno  

 
 

Komisja przyjmuje wniosek do rozpatrzenia w miarę 
posiadanych środków finansowych . Ewentualnie 
uwzględnić środki na realizację tego zadania w budŜecie 
na rok 2006. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 11 35  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 
 
 


